
Ga	vooral	door	met	het	uitrollen	van	al	die	ziekmakende	moord	frequenties.	Des	te	
eerder	is	iedereen	onder	de	panne.		
Ik	weet	dat	het	ministerie	al	ontelbare	keren	is	gewaarschuwd	en	geïnformeerd.	Maar	
jullie	blijven	maar	negeren	en	vasthouden	aan	de	grote	leugen	van	de	veiligheidsnormen	
van	het	ICNIRP.		
Het	heeft	helemaal	geen	zin	om	op	deze	consultatie	te	reageren	want	jullie	doen	er	toch	
niks	mee.	En	het	gros	van	de	bevolking	weet	van	niks	want	ze	worden	niet	fatsoenlijk	
geïnformeerd.	Ze	denken	dat	het	veilig	is.	Komen	ze	erachter,	dan	is	het	te	laat.	Maar,	het	
is	al	te	laat.	Enig	idee	hoeveel	mensen	er	al	ziek	zijn?	Laat	me	raden	jullie	hebben	geen	
benul	want	de	GGD	heeft	geen	fatsoenlijk	meldpunt,	de	mensen	worden	namelijk	
doorgestuurd	naar	een	of	andere	vage	therapie.	
Als	je	ziet	hoeveel	mensen	er	ziek	zijn	en	niet	meer	fatsoenlijk	in	hun	huis	kunnen	
wonen	ga	je	je	kapot	schamen	voor	wat	jullie	hebben	aangericht.	
Maar	nee,	dat	gaan	jullie	niet	want	bij	jullie	loopt	er	niemand	meer	rond	met	een	
geweten.	Jullie	zijn	geen	mensen	meer,	dat	is	het	probleem.		
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